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Actieprogramma 
Doelstellingen 

1. Inwoners, Organisatie en Bestuur 

Maatregelen 

Benen-op-tafelsessie raad en college 
We experimenteren met benen-op-tafelsessies (BOT) tussen de raad en college waarin informatie tussen raad en 
college in een informele sfeer wordt uitgewisseld en de bestuurscultuur (niet wat, maar hoe pakken we dingen op) aan 
de orde komt.  Dit is een doorlopend proces. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De benen-op-tafelsessies worden herhaaldelijk georganiseerd 
 

Bevorderen integriteitsbewustzijn 
Artikel 4 van de Ambtenarenwet 2017 schrijft voor dat we voldoende moeten doen aan het bevorderen van goed 
ambtelijk handelen. In ieder geval  moet aandacht worden besteed aan het bevorderen van integriteitsbewustzijn en 
het voorkomen van misbruik van bevoegdheden, belangenverstrengeling en discriminatie (lid 1). Jaarlijks moet hier 
ook verantwoording over worden afgelegd (lid 3).  Om te kunnen voldoen aan de verplichtingen van artikel 4 
Ambtenarenwet 2017 is het idee van een 2-3 jaarlijkse organisatiebrede integriteitsdag ontstaan (voorlichting, 
workshops, dilemmatraining enzovoort. In de tussenliggende jaren wordt dan bijvoorbeeld specifieke integriteits- 
scholing en vorming aangeboden. Voor het bevorderen van integriteitsbewustzijn is nu helemaal geen budget.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Op basis van eerdere MT/DT trainingen en gesprekken is een concept plan van aanpak geschreven. Dit plan is eerder 
besproken met directie en nu ook met de externe vertrouwenspersoon die als procesbegeleider veel ervaring 
heeft.  Samen werken we aan een goede uitwerking van de uitvoering van dit plan.   
 

cultuur van vertrouwen 
Het vertrouwen in de lokale democratie verbeteren 
 
Hoe staat het met de planning? 
Dit betreft een going concern actie 
 

Dienstverlening: uitvoeringsprogramma 
De visie op dienstverlening is in mei 2024 door de gemeenteraad vastgesteld. In augustus 2024 heeft het college het 
bijbehorende uitvoeringsprogramma vastgesteld. Aan de acties uit het uitvoeringsprogramma wordt op dit moment 
gewerkt.   
 
Hoe staat het met de planning? 
De visie is in mei 2024 vastgesteld door de gemeenteraad. Bijbehorend uitvoeringsprogramma is in augustus 2024 
vastgesteld door het college. Aan de uitvoering van de acties uit het uitvoeringsprogramma wordt op dit moment 
gewerkt.  
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Hardheidsclausule 
In nieuwe regelingen nemen we standaard een hardheidsclausule op 
 
Hoe staat het met de planning? 
Dit betreft een going concern actie 
 

informatiebeveiligingsbeleid 
 het ontbreken van een vertaling van het strategisch informatiebeveiligingsbeleid naar een informatiebeveiligingsplan; 
geadviseerd wordt een plan van aanpak te maken waarin op basis van prioriteit en tijdslijnen belangrijke 
aandachtspunten worden opgevolgd.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Momenteel is er inderdaad geen overall informatiebeveiligingsplan. Ondertussen worden belangrijke zaken wel 
opgepakt, enkel niet gekoppeld aan een overkoepelend plan. Dit gaan we vormgeven in 2023 met de invoering van 
een ISMS-tool (Information Security Management System).  
In juni is de ISMS tool opgeleverd en per september is gestart met het invullen van de basisgegevens, waarmee 
straks de ENSIA-lijst kan worden ingevoerd. De volgende stap is de acties op te nemen, om de controls/maatregelen 
waaraan we niet voldoen. 
 

Doelstellingen 

2. Jongeren en Onderwijs 

Maatregelen 

Doorontwikkelen voorliggende voorzieningen 
Voorliggende voorzieningen benutten is een constante opdracht. Na een opdracht met verschillende concrete 
voorstellen is dit nu onderdeel geworden van de werkwijze.  Dit begint bij het eerste contact met de burger. We 
monitoren hoeveel hulpvragen doorgezet worden naar het voorliggend veld. Uit de monitoring blijkt dat we hier nog 
kunnen verbeteren. De doorontwikkeling van het sociaal vraagplein is daarbij belangrijk. Onderdeel daarvan is de 
inloopfunctie en het aanstellen van een medewerker die de brug vormt tussen uitvoering en beleid. Door extra inzet is 
er nu sprake van het inlopen van wachttijden.  Dit moet ook de consulenten uiteindelijk meer tijd geven om situaties te 
beoordelen en voorliggende voorzieningen af te wegen.  
Monitoring  helpt ons bij het zichtbaar maken van  deze opdracht en bij het aanpassen en aanscherpen van beleid en 
werkwijze.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Is een constante opdracht in het sociaal domein 
 

Onderwijshuisvesting 
Thuisnabij onderwijs organiseren/realiseren 
Uitvoering en actualisatie IHP 
Vervangende nieuwbouw Waerdenborch 
 
Hoe staat het met de planning? 
Op 28 september 2023 heeft de gemeenteraad de visie op onderwijshuisvesting vastgesteld. Vervolgens wordt nu op 
basis van de informatie uit het visiedocument, de verordening onderwijshuisvesting 2021 en nieuwe 
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leerlingenprognoses (telling per 1 oktober 2023) het Integraal Huisvestingsplan Onderwijs 2024-2039 (verder IHP) 
voorbereid.  
Dit IHP is een koersdocument voor benodigde investeringen in de onderwijshuisvesting, zowel op korte termijn (4 jaar) 
als op lange termijn (16 jaar). 
Vanuit het IHP 2020 - 2035 zijn de stichtingskosten voor drie vervangende nieuwbouw projecten onderwijshuisvesting 
al in de gemeentelijke begroting verwerkt. Deze projecten zijn: 
•    Vervangende nieuwbouw Johan Frisoschool en uitbreiding voor BKC Kern van zuid (start 2024), 
•    Vervangende nieuwbouw van de Haarschool Rijssen en gymzaal Huttenwal (start 2024), 
•    Vervangende nieuwbouw van scholengemeenschap De Waerdenborch (geplande start eind 2025). 
De schoolbesturen binnen onze gemeente is verzocht om de gemeente te voorzien van een prioriteringsvoorstel. Het 
prioriteringsvoorstel dient in ieder geval rekening gehouden te worden met en of te voorzien in een antwoord op de 
volgende onderwerpen. 
?    Voor De Holterenk lijkt de prognose leerlingenaantallen niet te kloppen. Een brief heeft het college van het 
Varietas schoolbestuur ontvangen. Wat betekent dit voor prioritering, alsmede ook de toekomst voor alle basisscholen 
in Holten? 
?    Het PCPO-schoolbestuur heeft de wens uitgesproken een basisschool in het Opbroek te hebben. In verband met 
de te verwachten structurele leegstand (zie vastgestelde “update IHP”) is het schoolbestuur verzocht om een scenario 
in het nieuwe IHP op te nemen voor de herschikking van de PCPO-gebouwen. Hierbij zijn de volgende zaken ook nog 
van belang: 
a.    Willem-Alexanderschool; staat deze school nog op de nominatie voor verplaatsing naar het Opbroek? 
b.    Elimschool; is de verplaatsing naar Willem-Alexanderschool nog steeds aan de orde? 
c.    Wilhelminaschool; wat wil het bestuur met deze school? 
?    Wat betekent thuisnabij-, speciaal-  of uitbreiding van het onderwijsaanbod voor: 
•    Het bestuur van de RSVR wil na de vervangende nieuwbouw van de Haarschool, onderwijs bieden aan een vierde 
zorggroep binnen de Brekeldschool of de Haarschool.  
•    Het bestuur van de Jacobus Fruytierschool onderzoekt op welke wijze verschillende doelgroepen binnen Passend 
Onderwijs die (gedeeltelijk) buiten de reguliere lessen onderwijs en zorg in Apeldoorn aangeboden krijgen, op de 
vestiging in Rijssen bediend kunnen worden.  
•    De visienota van het PCPO meldt dat de Elimschool in het brandpunt staat van veel ontwikkelingen m.b.t. passend 
onderwijs. Er is behoefte aan steeds meer samenwerking tussen Elimschool en andere basisscholen en zorgpartijen. 
Hoe wordt dit vormgegeven. 
?    Leg de relatie tussen leegstand en kinderopvang of anders en de toekomstvisie van alle schoolbesturen (zie visie 
op onderwijshuisvesting). 
?    Het “update IHP” vermeld de opdracht voor een onderzoek naar een derde sporthal (behoefte 
bewegingsonderwijs, maar ook relatie met de behoefte van sportverenigingen). Wat betekent dit in Rijssen voor de 
gymlokalen aan de Welleweg en de Kroonweide? Wat betekent dit vervolgens voor sporthal de Reggehal. 
?    Het SOTOG heeft zich bij de gemeente Rijssen-Holten gemeld voor het stichten van speciaal onderwijs SO en 
VSO cluster 3. Wat voor invloed heeft dit op het onderwijsaanbod in Rijssen en de prioritering. 
?    De VO-scholen binnen onze gemeente werken samen met het Kampus in Rijssen. 
a.    Wat is het effect van deze samenwerking op de onderwijsprofielen in relatie tot de leerlingenaantallen op de 
huidige VO-locatie.  
b.    Ervan uitgaande dat de samenwerking op basis van bepaalde profielen plaatsvindt in Rijssen locatie de Kampus, 
wat voor gevolgen heeft dan voor de benodigde onderwijsruimte op de betreffende VO onderwijs locatie. 
Een nadere uitwerking van een groot deel van deze onderwerpen worden in het nieuwe IHP uitgewerkt. De 
onderwerpen waar nog geen uitwerking in het IHP is opgenomen zullen zo mogelijk de komende periode onderzocht 
worden. 
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Realisatie BuurtKindCentrum wijk zuid (Incl. verv. nieuwbouw Johan Frisoschool) 
Het BKC versterkt in Plan Zuid de sociale basis en pedagogische omgeving en faciliteert laagdrempelige 
ondersteuning vanuit voorliggende voorzieningen. Het maatschappelijk effect is verbeterde welzijn, gelijke kansen, 
sociale-veiligheid en participatie. 
 
Hoe staat het met de planning? 
volgens planning 
 

Uitvoeringsplan visie Jeugd en Jongerenwerk 
Regie pakken in de uitvoering en daarvoor een gelukkigere jeugd 
 
Hoe staat het met de planning? 
Het uitvoeringprogramma jeugd- en jongerenwerk is eind 2022 door het college vastgesteld. Dit 
uitvoeringsprogramma is van kracht in de periode van 2023 tot en met 2026. In 2023 is gestart met de implementatie 
van dit plan. Op verzoek van de jeugd- en jongerenwerkorganisaties heeft de gemeente meer regie genomen op dit 
thema en is ze een gezamenlijk doorontwikkeltraject opgestart.  In 2024 is de overlegstructuur met de organisaties 
herzien. Met Hogeschool Saxion zijn gesprekken gaande of zij kan ondersteunen bij het maken van een verdere 
kwaliteitsslag rondom het jeugd- en jongerenwerk in 2025 en verder. Daarbij wordt de visie, de beleidsnota en het 
uitvoeringsprogramma in 2025 herzien.  
 

Doelstellingen 

3. Samen Zorgen 

Maatregelen 

Huisvesting Waerdenborchterrein/  Diessenplas 
Een omgevingsvisie voor de herontwikkeling van de huidige locatie van de Waerdenborch en omgeving in Holten naar 
andere functies dan onderwijs. Waarbij, gezien de ligging van het plangebied en de overige functies in het gebied, de 
voorkeur uitgaat naar wonen en maatschappelijke functies.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Er is een bestuursopdracht geformuleerd waar op 24 september 2024 door het college conform plus op is besloten. 
De plus zijnde: het krediet mee te nemen in de reguliere planning en control cyclus.  Het krediet voor deze 
bestuursopdracht is meegenomen in het bestuursvoorstel voorbereidingskrediet woningbouwprojecten 2025. Zodra 
het krediet beschikbaar is zal gestart worden met het uitvoeren van de bestuursopdracht.  
 

Invoering nieuwe Wet Inburgering 
In 2022 trad de nieuwe Wet inburgering in werking.  Daarmee worden gemeenten weer in de volle 
breedte  verantwoordelijk voor de inburgering van statushouders. Uitgangspunten van de nieuwe wet zijn; 
•    Alle nieuwkomers moeten zo snel mogelijk meedoen in de Nederlandse samenleving, het liefst in de vorm van 
betaald werk 
•    De dienstverlening vanuit de keten moet goed op elkaar afgestemd worden (inburgering, werk en onderwijs) 
•    Integratie en participatie 
Gemeenten ontvangen structurele bijdragen voor de uitvoeringskosten en de kosten van het aanbieden van de 
diverse leerroutes.  
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De wet is in werking getreden en wordt ook lokaal uitgevoerd. Met (onderwijs) instellingen zijn contracten afgesloten 
voor de uitvoering van de diverse trajecten (onderwijsroute, B-1 route en Z-route).  Ook met de Stadsbank Oost 
Nederland is een overeenkomst afgesloten voor het uitvoeren van het financieel ontzorgen. Het is een 'levende' wet. 
Uit de praktijk blijkt dat verbeteringen mogelijk zijn. In 2023 zijn er ook diverse aanpassingen doorgevoerd. 
Financieel gezien is de opdracht de NWIWet inburgering budgettair neutraal uit te voeren. Voor zover we nu kunnen 
beoordelen, slagen we daarin. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Een beleidsnotitie zal nog dit jaar aan de raad worden voorgelegd. 
 

Invoering WOO 
De accountant geeft aan dat een duidelijk kader om afwegingen te kunnen maken, die ook voor derden toetsbaar zijn, 
binnen de WOO nog ontbreekt. Ook is er nog geen duidelijk beeld over de wijze waarop gerapporteerd kan worden en 
hoe het proces om de daarvoor benodigde informatie uit de organisatie op te halen, moet worden ingericht.   
 
Hoe staat het met de planning? 
Verzoeken die op grond van de Woo worden ingediend, worden afgehandeld conform bestaande (interne) 
werkinstructies, te weten: 

 Ontvangst & behandeling; 
 Inhoudelijke behandeling; 
 Besluitvorming Woo.  

Het afwegingskaders om verzoeken te toetsen kan worden gevonden in de Woo en in voorgenoemde 
werkinstructies.  Afgehandelde Woo-verzoeken worden vervolgens gepubliceerd via: https://www.rijssen-
holten.nl/woo-verzoeken/  
Daarnaast introduceert de Woo een actieve openbaarmakingsplicht, waarbij overheidsorganisaties verplicht zijn om 
17 categorieën informatie proactief openbaar te maken in de Woo-index. De Woo-index is één centrale plek waar 
informatie van alle bestuursorganen vindbaar en doorzoekbaar is en wordt gevuld door een redacteur van de 
gemeente. Het ROO is het Register van Overheidsorganisaties en de informatie daarin word gevuld vanuit de 
databank VNG ledengegevens.  Per 1 november 2024 moeten de eerste 5 informatie categorieën openbaar worden 
gemaakt, te weten:  
 
1.    Wetten en algemeen verbindende voorschriften 
2.    Overige besluiten van algemene strekking 
3.    Organisatie en werkwijze  
4.    Bereikbaarheidsgegevens  
5.    Vergaderstukken der Staten-Generaal.  
 
Deze categorieën zijn met succes geïmplementeerd. De informatie is vindbaar via: 
https://organisaties.overheid.nl/woo/33952/Gemeente_Rijssen-Holten en 
https://organisaties.overheid.nl/33952/Gemeente_Rijssen-Holten.  
 

Stimulering vrijwilligers en mantelzorgers 
Door de veranderingen in het sociaal domein en de samenleving gaan vrijwilligers en mantelzorgers een steeds 
belangrijkere rol spelen. Het is belangrijk dat mensen zich in (blijven) zetten als mantelzorger en vrijwilliger. De 
beleidsnota ‘Vrijwilligers- en mantelzorgbeleid Rijssen-Holten"  (vastgesteld begin 2023) is bedoeld om het 

https://www.rijssen-holten.nl/woo-verzoeken/
https://www.rijssen-holten.nl/woo-verzoeken/
https://organisaties.overheid.nl/woo/33952/Gemeente_Rijssen-Holten
https://organisaties.overheid.nl/33952/Gemeente_Rijssen-Holten
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vrijwilligerswerk in de gemeente  te stimuleren en de lokale vrijwilligers en mantelzorgers te ondersteunen en 
waarderen. Om de doelstellingen uit de beleidsnota te realiseren zijn verschillende instrumenten  ingezet.  Hiermee 
stimuleren we het vrijwilligerswerk en voelen de mantelzorgers en vrijwilligers zich gewaardeerd.  
 
Hoe staat het met de planning? 
 
De Beleidsnota Vrijwilligers- en mantelzorgbeleid Rijssen-Holten leeft binnen de gemeente en de betrokken instanties. 
De instrumenten en actiepunten die genoemd worden in de beleidsnota zijn (grotendeels) opgepakt. 
 

Wijkgericht werken verder uitrollen (Buurtkracht) 
Versterking op wijk- en buurtniveau door structurele inbedding van het “Buurtkracht” om samen met de inwoners en 
ketenpartners de transformatie binnen het sociaal domein verder vorm te geven en het gemeentebreed uit te rollen. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Sinds 2024 is de methodiek Buurtkracht structureel opgenomen binnen de afspraken met ViaVie. De structurele 
inbedding is hiermee gerealiseerd. 
 

Doelstellingen 

4. Cultuur en Sport 

Maatregelen 

Bibliotheekwerk  en ontwikkelingen naar bredere rol 
Bibliotheek zal zich als zelfstandige organisatie moeten 'versterken'.  Daarnaast inhoud geven aan de 5 functies, 
waarbij de gemeente de zorgplicht krijgt met betrekking tot instandhouding 'robuuste' bibliotheken. Als voorloper op de 
zorgplicht, is de SPUK-toekomstbestendige bibliotheek, toegekend. 
Vanuit de bibliotheek ligt er een aanvraag voor incidenteel extra middelen (3 jaar), vanwege de toegenomen inzet op 
dBos (van 4 scholen jaren geleden nu naar 12 scholen) en de negatieve begroting. Niet alleen de gemeente, maar 
ook scholen moeten bereid zijn meer bij te dragen aan de dBos. De verwachting is dat er vanaf 2027 middelen 
beschikbaar zijn voor dBos vanuit de scholen (Masterplan basisvaardigheden). 
 
Hoe staat het met de planning? 
De gesprekken vinden plaats met de scholen.  
Begin december een terugkoppeling en wordt er bekeken welke middelen er nog nodig zijn. 
Begin 2025 een voorstel. 
 

Herziening evenementenbeleid 
Balans tussen evenementen en overlast waarborgen 
 
Hoe staat het met de planning? 
In  2024  is gestart met de evaluatie van het evenementenbeleid.  Vanuit de evaluatie wordt in 2025 gewerkt aan een 
nieuw beleid waarbij rekening wordt gehouden met de wensen van de coalitie.  
 

Masterplan Oosterhof 
Zijn diverse deelprojecten met diverse einddatums 
Voor verder informatie wordt verwezen naar "Versnelde uitvoering Masterpan" 
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Hoe staat het met de planning? 
Voorbereiding in 2023 en uitvoering in 2024 en verder. Het zijn verschillende deelprojecten die geclusterd worden 
opgepakt. 
De deelprojecten zijn: 

 waterhuishouding verbeteren incl reconstructie parkeerplaats, Pelmolenpad en Schapenpad. Realisatie is in 
de laatste fase. 

 Hekwerk rondom parkgebied wordt vervaardigd. Realisatie is in afrondende fase. 
 Het plan voor een houten hekwerk is door het college vastgesteld. Zie verder onder confinanciering.  
 Lanen op het landgoed wijzigen van asfalt naar klinkers is de voorbereiding gestart. Verwachte uitvoering 

2024. 
 Paardenweide omvormen naar park.  Zie herinrichting Park de Eschhorst. 
 Pelmolen. Voor de ontwikkeling van de haven, parkeerplaats  en het botenhuis zijn gesprekken gaande. Zie 

verder onder cofianciering. 
 Verjongingsplan bomen: staat op de planning voor 2024. Loopt door in 2025 

 

MJOP sportvelden 
In het vorige coalitieakkoord is voorgesteld om een langetermijnplanning op te stellen voor sportaccommodaties. In 
2018 is daarom (door ASC Sports & Water) een onderzoek gedaan en een integraal beheersplan en 
langetermijnplanning gemaakt voor de sportvelden in de gemeente Rijssen-Holten.  Veel werkzaamheden zijn in 2023 
uitgevoerd. Verschillende werkzaamheden lopen door in 2024 en sommige zijn uitgesteld naar 2024. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Werkzaamheden Atletiek (middenterrein) is uitgevoerd, afgerond eind Mei. 
Rondbaan atletiek aanbesteding is in uitvoering. 
Natuurgrasvelden 1 vv holten 4 excelsior 1 sc Rijssen Toplaagrenovaties uitgevoerd in 2024. 
Beregeningsslangen zijn gerealiseerd 2023. 
Nieuw doelen aangebracht op toplaagrenovatie velden + Dugouts. 
Discuskooi aangeschaft en hoogspring mat Atletiek, uitgevoerd april 2024 
Hekwerk Koerbelt klaar, uitgevoerd maart 2024. 
 

Muziekonderwijs 
Kwalitatief goed muziekonderwijs in Rijssen en Holten 
 
Hoe staat het met de planning? 
Deze opdracht is afgerond. 
 

Onderzoek toekomst sportpark De Koerbelt 
Basale sportvoorziening op orde 
 
Hoe staat het met de planning? 
Er is een budget van €30.000,-- voor onderzoek naar de toekomst van de sportparken De Koerbelt in Rijssen en 't 
Vletgoor in Holten. Inmiddels  is aan Tien Organisatieadvies opdracht verstrekt dit onderzoek uit te voeren.  Zij zullen 
in maart 2024 met het onderzoek starten en de verwachting is dat zij in het najaar 2024 de eindrapportage zullen 
indienen bij de gemeente, Bij dit onderzoek zullen de sportraad Rijssen-Holten en de betreffende sportverenigingen 
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worden betrokken.  Daarnaast zullen de ontwikkelingen van het verkennend onderzoek naar verdergaande 
samenwerking tussen de beide voetbalverenigingen in Holten ook bij dit onderzoek worden meegenomen.   
Inmiddels is Tien Organisatieadvies gestart met het onderzoek naar de toekomstbestendigheid van de gemeentelijke 
sportaccommodaties. Na de inventarisatiefase zullen zij in juni starten met de participatiefase. Met de gebruikers van 
sportpark De Koerbelt zal op maandag 10 juni 2024 een overleg plaatsvinden. Daarnaast dienen deze gebruikers 
vooraf een format in te vullen om zicht te krijgen op het aantal leden, capaciteitsgebruik speelvelden et 
cetera).  vervolgens zal het adviesbureau deze input verwerken in een rapport dat in het najaar 2024 gereed is.  Op 
28 augustus is tussenrapportage besproken met binnen en buitensport. Op 24 september zal Tien Organisatieadvies 
dit presenteren aan het college. Eind oktober zal definitief plan aan college worden voorgelegd. Planning ligt op 
koers.  
 

Onderzoek zwemmen 
Kinderen en ouders te stimuleren om goed te kunnen zwemmen 
 
Hoe staat het met de planning? 
Het onderzoek wordt opgepakt. De huidige situatie wordt in beeld gebracht, daarna wordt de gewenste situatie 
geschetst.  Vervolgens wordt gekeken welke stappen er genomen moeten worden om daar te komen.  
 

Uitbreiding TC De Mors 
Basale sportvoorziening op orde 
Inwoners kunnen sporten en bewegen 
 
Hoe staat het met de planning? 
Op dit moment loopt er een onderzoek naar de geluidsnormering van de padelbanen. Wellicht vraagt dit om een extra 
investering (geluidswallen). In nauw overleg met het bestuur van TC de Mors zal bekeken worden op welke wijze dit 
probleem opgelost kan worden. Vervolgens zal de procedure voor het wijzigen van de bestemming worden 
voortgezet.  
Het bestuur van TC de Mors heeft besloten om uit te gaan van realisatie van een  padelhal om geluidsoverlast voor de 
omgeving te voorkomen. Omdat wij als gemeente ook een bepaalde verantwoordelijkheid hebben om het welzijn van 
de (toekomstige) inwoners van Het Opbroek te waarborgen hebben wij besloten de kosten voor realisatie van een 
geluidsvoorziening voor rekening van de gemeente te nemen. De procedure voor wijziging van het bestemmingsplan 
is inmiddels opgestart. Verwachting is dat TC de Mors nog dit najaar met het uitbreidingsplan kan starten.    
De subsidietechnische aspecten zijn inmiddels afgerond. Naast de sporttechnische invulling (1 tennisbaan., 3 
padelbanen en uitbreiding kleedruimte) ontvangt TC de Mors een eenmalige bijdrage van €150.000,-- om 
geluidsoverlast voor de omgeving te voorkomen (dmv een wal of een padelhal). De bestemmingsplanprocedure is 
bijna afgerond en hopelijk kan dit in juni in de gemeenteraad worden behandeld. Zoals het er nu naar uitziet kan in het 
najaar met het uitbreidingsplan worden gestart.   
Inmiddels is er een zienswijze ingediend. Het bestuur van TC de Mors heeft overleg gehad met de indieners van deze 
zienswijze.  Zal waarschijnlijk wel betekenen dat het voorstel voor wijziging bestemmingsplan pas in september in de 
raad kan worden behandeld. Insteek is om in het najaar met de nieuwbouwplannen te gaan starten.  
Bestemmingsplanwijziging is in de raad behandeld. Dit betekent dat TC De Mors nog dit najaar met de 
uitbreidingsplannen kan starten.  
Eind oktober 2024 heeft er nog een gesprek plaatsgevonden met delegatie bestuur TC de Mors. 
Bestemmingsplanwijziging is akkoord en deze ligt nog 6 weken ter inzage. Insteek van TC de Mors is dat zij in het 
voorjaar 2025 met de uitbreidingsplannen van start gaan.  Wel is er nog een vraag aan de gemeente gesteld of wij als 
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gemeente nog een bijdrage kunnen geven voor realisatie van de parkeerplekken (gecombineerd gebruik met SG 
Reggesteyn). Dit zal nog worden bekeken 
 

Visie op cultuur + uitvoeringsprogramma 
Behoud, promotie en stimuleren van culturele initiatieven binnen de gemeente waaronder structurele middelen voor 
cultuureducatie 
 
Hoe staat het met de planning? 
De visie op cultuur is besproken met de Cultuur Advies Raad, die advies heeft uitgebracht. Na verwerking hiervan is 
begin maart 2024 de concept-Cultuurnota aan alle culturele organisaties  en het basisonderwijs in onze gemeente 
toegezonden om hen in de gelegenheid te stellen hierop een reactie te geven.  Eind maart zijn de ontvangen reacties 
verwerkt.  Daarna is de Nota ter vaststelling aan het college voorgelegd.  Deze is, na aanpassingen, conform 
besloten.  De Visie op cultuur is op 26 september 2024 in de gemeenteraad besproken en vastgesteld. en dus 
afgerond. 
 

Doelstellingen 

5. Ondernemen en Werk 

Maatregelen 

Bestuursopdracht Gebiedsvisie bedrijventerreinen Rijssen-Holten 
Opdracht  
Een integrale visie (op basis van de Omgevingswet) die ter vaststelling wordt aangeboden aan de gemeenteraad en 
als basis dient voor verdere ruimtelijke initiatieven en procedures. De visie over de bedrijventerreinen valt onder de 
toekomstige Omgevingsvisie Rijssen -Holten. Prioriteit ligt bij de toedeling van functies aan gebieden op de 
bedrijventerreinen. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De visie is in de 2e helft 2024 vastgesteld. Het stuk staat voor besluitvorming op de agenda van de commissie 
Grondgebied van 14 september 2024.  
 

Lange termijnvisie bedrijventerreinen + uitvoeringsprogramma 
Groei kent zijn grenzen. We lopen aan tegen de letterlijke grenzen van het grondgebied van onze gemeente. Er zal 
onderzocht moeten worden of we qua gebruik van gronden voor bedrijven nog kunnen groeien op ons eigen 
grondgebied of dat we over de gemeentegrenzen moeten kijken. Dit vergt veel overleg met stakeholders, provincie en 
mogelijk andere betrokkenen. Hierbij zal gebruik worden gemaakt van ondersteuning door een extern bureau met 
relevante expertise op dit gebied. Dit is in 2023 opgepakt. De verdere uitvoering zal in 2024 plaatsvinden. Hierbij 
wordt ook de verbinding/koppeling  gemaakt met de regionale Kansenagenda die in het voorjaar van 2024 wordt 
opgesteld. Medio 2024 moet duidelijk zijn waar wij als Rijssen-Holten staan in het kader van de Kansenagenda.  Er is 
een extern bureau aan getrokken om ons daar in te ondersteunen. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Dit zal in 2024 verder worden opgepakt.  Intern wordt hier aan gewekt. Resultaat/hoe verder, naar verwachting 
voorjaar 2025 
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Nadere definiëring arbeidsmigrantenbeleid 
Scherp hebben welke rol wij als gemeente pakken in de huisvesting arbeidsmigranten en wat de rol is van 
ondernemers 
 
Hoe staat het met de planning? 
Het college heeft besloten hoe om te gaan met de arbeidsmigranten om zodoende een permanente oplossing te 
vinden voor het vestigen van arbeidsmigranten. Samen met ondernemers wordt gekeken hoe hier een vervolg aan te 
geven.  
 

Nieuwe visie op detailhandel 
Het is noodzakelijk de inmiddels jaren oude detailhandelsvisie te herzien. Om toekomstbestendige winkelcentra te 
realiseren is een visie noodzakelijk. De visie zal worden opgesteld in samenwerking met betrokken 
ondernemers(verenigingen). 
We willen levendige en compacte centra en een goed vestigingsklimaat, zonder (veel) leegstand en met ruimte voor 
andere functies. Een visie is nodig als nieuw en actueel kader om ontwikkelingen te kunnen sturen. In 2024 wordt dit 
verder uitgevoerd. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Opstellen visie detailhandel (als bouwsteen voor de gemeentebrede Omgevingsvisie) is gestart in september 2024. 
Het proces behelst de volgende stappen: 

 Inventarisatie en analyse (sept-okt) 
 Ronde langs de belanghebbenden/participatie (nov) 
 gereedmaken conceptvisie (dec) 
 Aanbieden voor besluitvorming college en raad (Q1 2025) 
 Na besluitvorming wordt de visie als onderdeel opgenomen in de gemeentebrede Omgevingsvisie (Q2 2025). 

 

Omgevingsvisie Buitengebied 
Er komt een visie op het platteland. Daarbij is een uitvoeringsagenda platteland gemaakt met aandacht voor 
economische, sociale en culturele dragers van het platteland (eind 2022) Een vitaal en toekomstbestendig platteland 
 
Hoe staat het met de planning? 
Besluitvorming najaar 2024 
 

Opstellen en implementeren uitvoeringsplan laaggeletterdheid 
Om mee te kunnen doen in de samenleving en om duurzaam inzetbaar te zijn op de arbeidsmarkt moeten mensen 
beschikken over voldoende beheersing van taal, rekenen en basale digitale vaardigheden. In het Uitvoeringsplan 
Laaggeletterdheid zullen de acties voor de komende jaren beschreven worden.  Er zijn middelen gereserveerd voor 
de implementatie van dit plan.   Aan u zal een actieplan Laaggeletterdheid 2024 worden voorgelegd. Daarnaast gaan 
we starten met de voorbereiding op meerjarig Uitvoerinsplan Laaggeletterdheid. Het uitvoeringsplan zal dan gelijk op 
lopen met het regionale UItvoeringsplan. Het huidige regioplan loopt tot 2024. De raad zal hierover via een 
raadsbrief  worden geïnformeerd.   
 
Hoe staat het met de planning? 
Het betreft een uitvoeringsplan, in beginsel besluitvorming dus aan college.  De planning was dat in 2024 het 
uitvoerplan wordt opgesteld en ter info naar de raad gaat.  Begin 2024 is de taak Laaggeletterdheid weer opgepakt, 
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nadat vanwege een functiewisseling, de taak een tijd geen aandacht heeft gehad. De conclusie is dat het voor nu niet 
haalbaar is om een meerjarig uitvoeringsplan op te stellen en deze eind 2024 ter informatie aan de raad voor te 
leggen.  Het uitvoeringsplan is een uitwerking van het regionale plan. Dit plan loopt tot in 2024.  De planning is om 
een lokaal uitvoeringsplan Laaggeletterdheid 2024 op te stellen. En daarnaast in 2024 te starten met de voorbereiding 
op het meerjarig Uitvoeringsplan Laaggeletterdheid. Streven is om dit in de loop van 2025 ter  informatie aan de raad 
voor te leggen.  Dit is mede afhankelijk van wanneer het regioplan Laaggeletterdheid is ge-update.  Het 
bestuursvoorstel met  bijlagen  lokaal uitvoeringsplan Laaggeletterdheid 2024 en raadsbrief is op 16 juli behandeld in 
het college.  Besluit is conform. De raadsbrief is verstuurd aan griffie en is inmiddels behandeld in de 
raadsvergadering van  26 september 2024.  De voorbereiding op het lokaal uitvoeringsplan 2025-2028 is gestart.  Op 
dit moment in gesprek met Stichting Lezen en Schrijven over het te volgen stappenplan. 
 

Pilot parkeerbeleid Enterstraat 
Actuele uitgangspunten parkeerbeleid passend bij de visie op de Enterstraat 
 
Hoe staat het met de planning? 
De parkeeropgave voor het gebied Enterstraat in relatie tot de ontwikkelambitie is geanalyseerd en heeft geleid tot 
een advies over uitgangspunten parkeerbeleid. Deze worden meegenomen bij de actualisatie van de nota 
Parkeernormen en de gebiedsontwikkeling Enterstraat.  
 

Versterken en uitbreiden samenwerking 3O's 
Lokaal personeelstekort en mismatch voorkomen 
 
Hoe staat het met de planning? 
Deze actie wordt als going concern beschouwd 
 

Doelstellingen 

6. Wonen, Recreëren en Veiligheid 

Maatregelen 

Actieprogramma ondermijning (incl. Bibob) 
Ondermijning tegengaan door een stevige borging, samenwerking en vertrouwen van partners, inwoners en 
ondernemers 
 
Hoe staat het met de planning? 
Het streven is om in najaar van 2024 een uitvoeringsprogramma integrale veiligheid aan het college voor te leggen . 
Daarin wordt het ondermijningsprogramma en Bibob in opgenomen. In de tussentijd wordt uitvoering gegeven aan 
zowel ondermijning als Bibob. Op dit moment bezien we tevens regionaal in Twente de 'basis op orde' en de 
samenwerking met de provincie Overijssel in de aanpak van ondermijning.  
 

Herijken Woonvisie 
Het woningmarktonderzoek is in de tweede helft van 2023 opgeleverd. Via een raadsbrief is de uitkomst van het 
onderzoek gedeeld met de gemeenteraad. Omdat het grootste deel van de Woonvisie nog goed hanteerbaar is en we 
in 2025 moeten werken aan een verplicht Volkshuisvestingsprogramma, is in het voorjaar van 2024 een "lightversie" 
van de update van de woonvisie naar de gemeenteraad gestuurd. 
60% versie gereed. wordt komende weken verder aan gewerkt. 
 



 

17 

Hoe staat het met de planning? 
Het woningmarktonderzoek is in de tweede helft van 2023 opgeleverd. Via een raadsbrief is de uitkomst van het 
onderzoek gedeeld met de gemeenteraad.  Het college is op de hoogte gesteld van de update van de woonvisie. Het 
is de bedoeling om dit met een "lightversie" te doen. Het grootste deel van de Woonvisie is nog goed hanteerbaar als 
beleidsstuk, enkele onderdelen (waaronder de programmering voor de komende jaren) moet worden aangepast op 
basis van wetgeving en het laatste onderzoek. 
De Woonmonitor is begin juli in het college behandeld en stond in september op de agenda van commissie 
grondgebied en raad. 
 

Investeren in fiets- en wandelroutes 
in Q3 zijn diverse werkzaamheden uitgevoerd. In Q4 wordt gewerkt aan de voorbereidingen voor de uitvoering van de 
volgende fase. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Er is een planning opgesteld voor dit project. Het project verloopt volgens planning. 
 

Nationaal park Sallandse Heuvelrug 
Op dit moment werken we samen met 18 partners aan de verkenning van het Nationaal Park Sallandse Heuvelrug en 
Twents Reggedal Nieuw Stijl. De samenwerking gebeurt op basis van het Ambitieplan Nationaal Park Sallandse 
Heuvelrug en Twents Reggedal. Het Rijk en provincie subsidiëren het proces van deze verkenning. Ook dragen alle 
deelnemende gemeenten jaarlijks € 10.000,- bij aan het proces. Daarnaast wordt er gewerkt aan het activiteitenplan, 
waarbij een eerste aanzet wordt gegeven aan de uitvoering van de thema's uit het ambitieplan. In dit stadium is 
jaarlijks € 25.000 euro nodig als (co)financiering van projecten op het gebied van herkenbaarheid/zichtbaarheid, het 
versterken van biodiversiteit, het zoeken naar nieuwe verdienmodellen met en voor de agrarische sector en de 
uitvoering van gebiedsmarketing en communicatie. Zo is er de afgelopen jaren geïnvesteerd in onder andere het 
programma Salland Boert en Eet Bewust, wordt er gewerkt aan de verkenning en uitvoering van een netwerk van 
start- en infopunten. Het betreft verkenning  infopunt heideboerderij de Borkeld, het informatiepunt op het 
Holterbergplein is vernieuwd en er is gestart met de uitvoering van het infopunt de Oosterhof en station Holten. Onze 
(co)financiering van het huidige programma is tot en met 2023 geregeld. Daarnaast wordt gewerkt aan plannen voor 
de periode 2024-2030. De samenwerkende partijen hebben eind 2023 besloten om de samenwerking voort te zetten. 
Daarnaast vindt ook nog overleg plaats met LNV en de provincie Overijssel over het beleidsprogramma en 
activiteitenplan voor 2024-2030 en de financiering ervan. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Op 15 september 2020 is subsidie aangevraagd. Deze is in december positief beschikt. De eindtermijn van de 
subsidie is 31 december 2023. Daarna hebben we nog 3 maanden om de verantwoording in te dienen. Er zijn 3 
onderdelen van het uitvoeringsprogramma die niet voor 31 december zijn afgerond. Iom met RVO is afgesproken dat 
deze onderdelen voor 1 april worden afgerond en verantwoord, Hierdoor hoeft er geen wijziging worden aangevraagd 
bij RVO voor de subsidietermijn.  Het verzoek voor vaststelling van de subsidie is tijdig ingediend. Voor het 
aanleveren van de accountantsverklaring is wel meer tijd nodig dan voorzien. Hierover wordt overleg gevoerd met 
RVO. 
 

Verbreden taken Toerisme Rijssen-Holten en ontwikkeling promotie Rijssen-Holten 
Verbreden taken bestaat uit centrummanagement en het Verhaal van Rijssen-Holten. 
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Hoe staat het met de planning? 
Het verhaal van Rijssen -Holten is goedgekeurd door het college. We zijn gestart met het inventariseren van een 
actieprogramma. In 2025 gaan we met TRH in gesprek over de verder invulling van de centrummanager en het 
verhaal van Rijssen Holten 
 

Doelstellingen 

7. Wijken 

Maatregelen 

Afsluiting Dorpstraat 
Dorpstraat Holten afsluiten voor doorgaand gemotoriseerd verkeer 
 
Hoe staat het met de planning? 
Na een verkeerskundig onderzoek en overleggen met stakeholders in het gebied heeft het college een besluit 
genomen over de verkeersmaatregelen Dorpsstraat. Het doel hiervan is het deel van de Dorpsstraat ter hoogte van 
de Smidsbelt een beter en veiliger verblijfsgebied te maken, waarbij bewoners en winkels bereikbaar blijven. 
 

Lobby n350 
Doorstroming N350 verkeer bevorderen 
 
Hoe staat het met de planning? 
De bestuurlijke lobby voor de doorstroming N350 is een doorlopend proces. De verkeerskundige doelen en ambities 
krijgen een plek in de visie op mobiliteit en de lobby zal onderdeel worden van het uitvoeringsprogramma.  
 

Nieuwe visie op mobiliteitsvisie + uitvoeringsprogramma 
Een actuele visie op het thema mobiliteit met bijbehorend uitvoeringsprogramma 
 
Hoe staat het met de planning? 
Een concept visie mobiliteit is voorgelegd aan het college, waarna deze voor opinie voorgelegd kan worden aan de 
commissie grondgebied.  De visie op mobiliteit geeft een actuele visie voor de mobiliteitstransitie in relatie tot de groei- 
en ontwikkelbehoefte in onze gemeente. Bestaande uitgangspunten uit het coalitieprogramma en de 
duurzaamheidsvisie zijn hierbij verwerkt. Na opinie van de commissie grondgebied kan de ontwerp visie voorgelegd 
worden aan het college en voor inspraak ter inzage worden gelegd.  De visie is het kader voor het op te stellen 
uitvoeringsprogramma mobiliteit. Deze is naar verwachting dit najaar gereed.  
 

Sport en bewegen in de openbare ruimte 
Aanvullend op de speelvisie en het uitvoeringsprogramma van de speelvisie wordt er breder gekeken naar de 
mogelijkheden om ook voor andere doelgroepen zoals jongeren meer mogelijkheden te creëren voor sport en 
beweging in de openbare ruimte, bijvoorbeeld trapveldjes, fitnesstoestellen etc. Concreet wordt er al aan initiatieven 
gewerkt om het speelveld aan de Schoolstraat in Rijssen (tussen Pius en de Klim Opschool) te upgraden maar ook 
willen wij kijken naar de overige speelvelden in onze gemeente.  Het gaat dan bijvoorbeeld om het speelveld naast 
sporthal De Stroekeld en het speelveld aan de Markeloseweg. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Uitvoering loopt, zie tekst hierboven. 
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Tweede volwaardige ontsluiting van de Kalfstermansweide 
De tweede volwaardige ontsluiting van de Kalfstermansweide is onderdeel van de ontwikkeling Enkco-terrein. 
Planologische en uitvoeringstechnisch wordt dit project hierin meegenomen. Op basis van de planning Enkco-terrein 
verwachten wij deze verbinding in 2024 te kunnen realiseren.   
 
Hoe staat het met de planning? 
De planning voor de verbindingsweg volgt vooralsnog de planning van het Enkco terrein. Mocht deze te veel 
vertragen dan wordt een separate procedure gevolgd om zo snel mogelijk tot realisatie van de verbindingsweg over te 
kunnen gaan. 
De benodigde verwerving voor de verbindingsweg loopt niet soepel. De voorbereidingen voor een eventuele 
onteigeningsprocedure zijn gestart. 
 

Uitvoering Groenstructuurvisie 
De groenstructuurvisie bevat diverse pijlers die de ambitie voor behoud en bevorderen van groen beschrijven. Om 
hier uitvoering aan te kunnen geven en ambities te realiseren is gewerkt aan een uitvoeringsplan. Om dit 
uitvoeringsplan te realiseren waren incidenteel middelen geraamd.  Dit loopt door in 2024.  Met name de aanpassing 
van bestaande groeninfrastructuur en uitbreiding van groen in de openbare ruimte heeft daarbij prioriteit. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Pilot projecten 
Door middel van een aantal pilotprojecten in zowel Holten als Rijssen pakken we op een paar plekken het groot 
onderhoud aan. In eerste instantie de projecten uit het oude ‘boomvervangingsplan’. Door middel van deze 
pilotprojecten willen we ervaringen op doen met de werking van de groenstructuurvisie. Maar ook de toezeggingen die 
aan de betreffende burgers zijn gedaan, respecteren. De pilotprojecten zullen worden gepresenteerd als ‘Pilot 
Kwaliteitsimpuls Groen’ gevolgd door de naam van het betreffende gebied.  
In samenwerking met de betrokken bewoners willen we met deze pilotprojecten werken aan een kwaliteitsimpuls van 
het openbare groen en hiermee het deels achterstallig onderhoud wegwerken en de nieuwe inzichten 
(klimaatadaptatie, hittestress en biodiversiteit) implementeren . Eerste stap in deze projecten is om de het aanwezige 
groen (met name de bomen) door een externe partij te laten toetsten op veiligheid en levensvatbaarheid (behouden 
waar kan). Daarna zal een plan worden opgesteld waarbij de mogelijkheden en onmogelijkheden in kaart worden 
gebracht en zal in samenwerking met de burgers een inrichtingsschets worden opgesteld. Wanneer hier consensus 
over is, kan worden overgegaan tot uitvoering.  
Uitvoering van het eerst pilotproject (Kozakkenstraat/Holterenkstraat) is gestart in Q2 2024 en is inmiddels 
opgeleverd. In Q4 wordt het volgende pilotproject opgepakt (watersnip/Scholekster). 
 
Kwantiteitsimpuls 
In de groenstructuurvisie is een ambitie uitgesproken om 30% openbaar groen te realiseren binnen de kom grenzen. 
Gemiddeld genomen over de gemeente ligt dit percentage op circa 20%. Realistisch gezien zal de ambitie van 30% 
openbaar groen niet in elke wijk haalbaar zijn. Om een start te kunnen maken met de wijken waar de noodzaak het 
hoogst ligt wordt allereerst door Cyber Adviseurs een analyse gemaakt van het huidige percentage openbaar groen 
op wijkniveau.  
In de wijk Veeneslagen en het industrieterrein Vletgaarsmaten is het bomen bestand vergroot. Hiermee wordt invulling 
gegeven aan de groenstructuurvisie en klimaatadaptatie. Daarnaast zijn in de Veeneslagen bloembollen gepoot en 
zijn nestkasten opgehangen. In de hele gemeente worden gazons omgevormd naar ruwgras. Om daarmee de 
biodiversiteit te stimuleren.  
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Naar verwachting wordt in het najaar van 2024 gestart met het vergroenen van het centrum van Holten. Dit is 
inmiddels in voorbereiding. In de winkelstraat wordt in overleg met de middenstand verharding opgeruimd en in 
geplant. De bloembakken uit de winkelstraat worden voorzien van nieuwe beplanting (kleine bomen of grote struiken). 
Deze worden dan geplaatst op de Kalfstermansweide. Deze zijn verplaatsbaar ivm evenementen.  
Kwaliteitsimpuls 
Om de structuurvisie verder vorm te geven moet dit worden vertaald in ons dagelijks beheer en onderhoud. De 
kwaliteitsimpuls vanuit de groenstructuurvisie wordt vertaald naar een Beheerplan Openbaar Groen. Het huidige 
openbaar groen voldoet aan kwaliteitsniveau-B volgens de CROW richtlijn. Bepaald moet worden welke 
afschrijvingstermijn dat wij het openbaar Groen willen meegeven en dit vertalen naar een meerjarenplanning voor 
vervanging. Hierbij komen alle objecten inzichtelijk gemaakt (vaste planten, gazons, heesters, etc.).  
Een uitvoeringsparagraaf zal onderdeel worden van het beheerplan Openbaar Groen. Het doel is om in 
samenwerking met de buitendienst te komen tot een vervangingsplanning met daarbij een handreiking als het gaat 
om omvormen en vervangen. In het huidige beheer en onderhoud is namelijk niets vastgelegd over het omvormen 
van plantvakken in het kader van biodiversiteit, klimaatbestendigheid en hittestress. 
Het definitieve beheerplan zal worden voorgelegd aan het college en de raad.  
 

Uitvoeringsprogramma klimaatadaptatie 
In het programma klimaatadaptatie hebben we vastgelegd hoe we in onze gemeente willen inspelen op het 
veranderende klimaat. Een klimaatadaptief Rijssen-Holten is voor belangrijke gemeenschappelijke functies bestand 
tegen toenemende weersextremen als gevolg van klimaatverandering. Zo zorgen wij dat in 2050 de veiligheid op orde 
is door de robuustheid van onze vitale infrastructuur en dat de leefbaarheid voor onze inwoners in stand blijft/wordt 
vergroot. De leefbaarheid wordt vergroot door het creëren van een veilige en gezonde leefomgeving, waarin 
wateroverlast wordt tegengegaan en hittestress wordt verminderd. We hebben als gemeente 5 ambities opgesteld. 
Deze ambities geven ons richting en houvast om aan de slag te gaan met het klimaatadaptief maken van de 
gemeente Rijssen-Holten richting 2050. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Uitvoeringsprogramma is gestart 2023. Voor het uitvoeren van klimaatmaartregelen in de openbare ruimte is jaarlijks 
t/m 2026 € 150.000 uit het rioolfonds en €100.000 uit kaderscan beschikbaar. Dit budget wordt toegevoegd aan de 
projecten.  Een deel van deze projecten is momenteel in voorbereiding. Voor de particuliere ruimte is een 
subsidieregeling (afkoppelen, groenen daken, groene gevels, hergebruik regenwater, regentonnen, bomen en 
ontstenen) ingericht en begin maart in gebruik gesteld. We faciliteren bedrijven middels advies en ontwerp met het 
vergroenen van hun percelen.  
 

Veiligheid kruispunten 
. 
 
Hoe staat het met de planning? 
 

Visie handhaving + uitvoeringsprogramma 
Komt voort uit actieprogramma onder coalitieakkoord. Vroegtijdige signalering vraagt om ogen en oren in de 
wijk, onder meer van wijkagenten en gemeentelijke handhavers. ‘Paarse krokodillen’ willen we niet in Rijssen-Holten. 
We 
willen voorkomen dat inwoners en bedrijven verdwalen in de bureaucratie van de overheid. 
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Hoe staat het met de planning? 
Uitvoeringsprogramma en jaarverslag VTH is een jaarlijks terugkomende wettelijke taak.  
Er is een werkgroep bezig met het inventariseren van alle VTH-beleidstaken. In het uitvoeringsprogramma 2025 wordt 
een planning opgenomen voor het maken van een nieuw VTH- beleid.  
 

Doelstellingen 

Duurzaamheid 

Maatregelen 

Beleid op rol duurzaamheid ontwikkelen (beleid rendement naar de samenleving) 
Duidelijkheid over onze rol en positie op het gebied van duurzaamheid 
 
Hoe staat het met de planning? 
Er zijn verschillende bestuursvoorstellen in omloop die gaan over teruglevering van rendement aan de samenleving.  
In voorbereiding zijn besteding SPUK-gelden (bestuursvoorstel in voorbereiding, jan 2023), SVN regeling (BV in 
voorbereiding, Q1 2023), Ondernemersfonds in oprichting (BV in voorbereiding Q1 2023) 
Inzet SPUK gelden is in uitvoering.  SVN lening is beschikbaar. Het Ondernemersfonds is aangehouden door de raad 
en wordt op korte termijn ter besluitvorming voorgelegd.   
De planning is om dit jaar een nieuwe duurzaamheidsvisie op ste stellen voor de periode 2025 -2028.  
 

Biodiversiteit 
Biodiversiteit wordt bevorderd door bermen en akkerranden in te zaaien met een bloemenmengsel.  In eerste instantie 
was de actie vooral gericht op de invalswegen en het buitengebied. Ook in de wijken worden bloemenmengsels 
ingezaaid om de biodiversiteit te bevorderen. Reeds uitgevoerde locaties zijn door vergrassing opnieuw bewerkt om 
het beeld en de diversiteit in stand te houden.  In 2024 zetten we dit voort.      
Bomen worden gepoot om het bomenbestand uit te bereiden. En zijn er nestkasten opgehangen voor vleermuizen en 
torenvalken. Dit wordt verder uitgebreid met meer vleermuizenkasten en egelhuisjes. Daarnaast zijn  gazons 
omgevormd naar kruidenrijk grasland. Kruidenrijk grasland heeft een veel grotere natuurwaarde voor insecten en 
vogels, maar hierbij zijn wij ook afhankelijk van het draagvlak van de inwoners.  Onderzocht wordt om dit verder uit te 
bereiden. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Afgelopen voorjaar hebben wij op diverse zichtlocaties in onze gemeente bloemenmengsels ingezaaid. Vanuit de 
gemeenschap is hierop veel positieve feedback gekomen. Voor de uitvoering hiervan is gebruik gemaakt van 
een aannemer en de stichting Behoud en Natuur en Landschap Holten e.o. (Greun Holt'n). 
Inmiddels zitten de bloemenmengsels en bloembollen in de grond. Op dit moment zijn de bloembollen uitgebloeid en 
zijn de bloemenmengsels volop in bloei. 
In 2024 word gestart met een pilot om circa 8ha gazons om te voren naar ruwgras. Hierbij worden ten allen tijde de 
1m langs de randen wel gemaaid, om daarmee overhang e.d. te voorkomen.  
 

Verdere verduurzaming gemeentelijke gebouwen 
Met deze middelen verduurzamen we de gebouwen van de gemeente versneld. Hierdoor reduceren we versneld het 
gasverbruik. Dit is een belangrijke stap richting de doelstellingen van het klimaatakkoord 2050. In 2023 hebben we bij 
een aantal gebouwen verduurzamingsmaatregelen getroffen, waaronder: sporthal "De Reggehal", de gemeentewerf 
en het gymlokaal aan de Welleweg. Voor zowel de gemeentewerf als het gymlokaal aan de Welleweg is het 
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gasverbruik teruggebracht naar nul. De verduurzamingsmaatregelen bij sporthal "De Stroekeld". zijn in 2024 
opgepakt.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Vanaf 1-5-2023 zijn de  eerste projecten opgestart. De uitvoeringen worden gecombineerd met de werkzaamheden 
die gepland staan in het meer jaren onderhoudsplan, MJOP. De uitvoering loopt op schema. 
 

Doelstellingen 

Programma overstijgend 

Maatregelen 

Innovatie en inspelen op actuele ontwikkelingen 
Het innovatiebudget is beschikbaar gesteld om in te kunnen spelen op actuele ontwikkelingen in brede zin. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De planning is doorlopend.  We blijven alert op wat extra aandacht vraagt.  
 

Meer opbrengst halen uit regionale samenwerking (breed) 
Slim en efficiënt samenwerken 
 
Hoe staat het met de planning? 
Dit betreft een going concern actie 
 

Startnotitie menselijke maat 
Helderheid over wat wij als gemeente verstaan onder de menselijke maat en hoe we dit toepassen. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De startnotitie menselijke maat is op 25 mei 2024 informeel besproken met raads- en commissieleden. Het toepassen 
van de menselijk maat is going concern.  
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Bestuursopdrachten 
Doelstellingen 

Voortgang Bestuursopdrachten 

Maatregelen 

Bestuursopdracht De Banis 
Opdracht loopt volgens planning. Bureau is geselecteerd via een MOA (Land-ID). Eind mei starten we met het proces 
voor het maken van een omgevingsvisie.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Het project verloopt volgens planning. Eind november is de ontwerp omgevingsvisie gereed om de procedure te 
doorlopen.  De vaststellingsprocedure wordt later doorlopen ivm proces omgevingsvisie irt Awb. 
 

Bestuursopdracht Gebiedsvisie bedrijventerreinen Rijssen-Holten 
Opdracht  
Een integrale visie (op basis van de Omgevingswet) die ter vaststelling wordt aangeboden aan de gemeenteraad en 
als basis dient voor verdere ruimtelijke initiatieven en procedures. De visie over de bedrijventerreinen valt onder de 
toekomstige Omgevingsvisie Rijssen -Holten. Prioriteit ligt bij de toedeling van functies aan gebieden op de 
bedrijventerreinen. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De visie is in de 2e helft 2024 vastgesteld. Het stuk staat voor besluitvorming op de agenda van de commissie 
Grondgebied van 14 september 2024.  
 

Bestuursopdracht Herontwikkeling middelbare schoolterrein Holten (Waerdenborch) 
Naar verwachting zal scholengemeenschap de Waerdenborch verhuizen naar sportpark ’t Vletgoor in Holten. Het 
volledige terrein van de school aan de Haarstraat in Holten komt vrij voor herontwikkeling. Naast het terrein van de 
school hebben andere partijen (o.a. Carinova & Viverion) in de nabijheid van het terrein van de scholengemeenschap 
aangegeven mee te willen denken in de herontwikkeling van het gebied. Overige grondeigenaren binnen het gebied 
worden ter zijner tijd ook benaderd mee te denken in de herontwikkeling. Het resultaat moet zijn een omgevingsvisie 
waarin de ruimtelijke invulling van het gebied op hoofdlijnen wordt vastgelegd. Een integrale gebiedsvisie op ruimte, 
(woningbouw-)programma en andere ruimtelijk relevante aspecten. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De voorbereidingen voor de gebiedsvisie worden in Q4 van 2024 getroffen. 12 december 2024 wordt de 
intentieovereenkomst op het gedachtengoed met Carinova & Viverion getekend. Zodra de financiële middelen 
beschikbaar worden gesteld wordt in Q1 gestart met het traject tot visievorming (aanbesteding, participatie etc.). 
 

Bestuursopdracht Implementatie Omgevingswet 
De bestuursopdracht Implementatie Omgevingswet is in 2017, middels een plan van aanpak, door het college 
vastgesteld. De implementatie omvat een aanpak, waarbij via verschillende sporen de implementatie van de 
Omgevingswet binnen onze organisatie opgepakt wordt.  
 
Hoe staat het met de planning? 
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De Omgevingswet is in werking getreden. De overgangsfase van de Omgevingswet loopt nog door tot 2032. In deze 
overgangsfase worden de instrumenten omgevingsvisie, omgevingsplan, programma's en monitoring conform de 
beleidscyclus Omgevingswet verder  ingevuld en doorontwikkeld. Doel is te komen tot één integrale omgevingsvisie, 
met bijbehorende verplichte en onverplichte (uitvoerings)programma's en één omgevingsplan. Het invulling geven aan 
deze instrumenten gebeurt gefaseerd.  
De omgevingsvisie  Rijssen-Holten (i.c.m. themalaag mobiliteit) is in november vastgesteld door  de gemeenteraad. 
De visie is hiermee nog niet klaar. De visie wordt stapsgewijs gevuld (door deze te wijzigen). Een eerste wijziging is 
voorzien voor het buitengebied, recreatie en toerisme en de Banis. Daarna worden logische gebieden en thema's 
meegenomen met als doel uiterlijk 1 januari 2027 een gemeentebrede omgevingsvisie te hebben . Hiervoor volgt een 
planning en er zal ook een MER /OER opgesteld moeten worden die nog van invloed kan zijn op de inhoud en koers 
van de visie. Daarnaast wordt gestart met het invulling geven aan het instrument (vrijwillig) programma onder de 
omgevingswet en de rol van monitoring en evaluatie.  
Naar verwachting eind dit jaar een eerste wijziging (integratie bruidsschat regels rijk) van het omgevingsplan Rijssen-
Holten voor inspraak ter visie gelegd. Dit is een eerste basis voor het omgevingsplan. Dit omgevingsplan zal ook 
stapsgewijs aangevuld worden door deze te wijzigen.  Hierbij worden logische momenten gekozen in relatie tot 
gebiedsontwikkeling, planwijziging op verzoek, gebiedsgerichte en thematische aanvulling van het omgevingsplan. 
Ook dit betreft een complexe puzzel waar een eerste planning voor wordt opgesteld.  
 

Bestuursopdracht Ligtenbergerveld Oost 
Voorkeursscenario 1 wordt momenteel uitgewerkt door Odin Landschapsontwerpers. Begin december zal de 
definitieve schets worden teruggekoppeld  aan  participatiegroep Ligtenbergerveld Oost. De schets zal aan de basis 
liggen van het op te stellen  Omgevingsplan. In 2025 zal het omgevingsplan worden opgesteld.  Na de vaststelling van 
het omgevingsplan zal de daadwerkelijke ontwikkeling/uitgifte van de kavels plaatsvinden. 
De verwerving  van de benodigde kavels verloop volgens schema. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Na de keuze van de voorkeursvariant  voor het ontwikkelen van Ligtenbergerveld Oost loopt  de planning volgen 
schema.  Het overleg met Provincie vergt wat meer tijd dan verwacht.    
 

Bestuursopdracht Positieve gezondheid 
Positieve gezondheid is één van de speerpunten ons college. In het coalitieakkoord van de gemeente Rijssen-Holten 
hebben wij verwoord, dat gezondheid niet meer gaat over ziekte en zorg maar meer over leefstijl en welzijn. Positieve 
gezondheid is hiervan het exponent. Ook het Rijk geeft in haar visiestukken gemeenten de opdracht om positieve 
gezondheid als kader/strategie in te zetten voor lokaal beleid (Landelijk preventieakkoord, Gezond en Actief Leven 
Akkoord). De VNG noemt positieve gezondheid als strategie in de essay ‘De waarde van het sociaal domein’. Lokaal 
is positieve gezondheid opgenomen in het sport- en preventieakkoord van Rijssen-Holten en als strategie benoemd 
voor het behalen van de lokale doelen van GALA.  
Positieve gezondheid is alleen geen trucje dat we met een projectplan kunnen implementeren in de organisatie. Het 
gaat om vaardigheden, houding en gedrag. En dit vraagt om ruimte en tijd binnen de organisatie. Het doel is om 
draagvlak te creëren voor positieve gezondheid, zodat deze aanpak uiteindelijk onderdeel wordt van de 
organisatiecultuur.   
 
Hoe staat het met de planning? 
De training Versterkend Werken is door 19 medewerkers/ambassadeurs gevolgd.  Sociaal Vraagplein is gestart met 
de training gesprekstechnieken op basis van positieve gezondheid.  De ambassadeurs hebben dit jaar 3 keer de 
mogelijkheid gehad om een bijeenkomst bij te wonen over positieve gezondheid bij andere organisaties.  Op beleid 



 

25 

zetten we positieve gezondheid in om de effecten van het project De Beste Verliezer van Rijssen-Holten te monitoren. 
Met de 19 medewerkers/ambassadeurs gaan we voor 2025 nieuwe plannen maken o.a. een vervolg op de training 
gesprekstechnieken voor de consulententeams. 
 

Bestuursopdracht Verhaal van Rijssen-Holten 
Anno 2024 ontbreekt het aan een structurele samenhangende wijze van het vermarkten van Rijssen-Holten op de 
thema’s Wonen, Werken en Recreëren. Vanuit Toerisme Rijssen-Holten (TRH) wordt op bescheiden schaal aan 
promotie gedaan op de toeristische producten. Rijssen-Holten laat desondanks hiermee meerdere kansen liggen. 
Door het gebrek aan samenhang gaat er tijd en geld verloren in plaats dat projecten elkaar versterken. Met een goed 
(promotie)verhaal versterken we onze eigen trots op de gemeente (je eigen inwoners als ambassadeurs) en zet je in 
op kwalitatief groeien. Wij kunnen dit voor onze gemeente gebruiken als middel om de juiste doelgroepen aan ons te 
binden voor nieuwe woningen, type ondernemers en type bezoekers / toeristen. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Het project ligt op schema. In november heeft de stuurgroep het college bijgepraat over de voortgang. Het Verhaal is 
geschreven en de onderbouwing is gemaakt. In de loop van november stelt het college Het Verhaal van Rijssen-
Holten  vast en start het maken van het plan van aanpak. Mocht ondanks de herschikking van de bestaande 
budgetten nog extra budget wenselijk zijn komt dit terug in het voorjaar van 2025. Tijdens de nieuwjaarsreceptie op 9 
januari 2025 zal het verhaal van Rijssen-Holten worden gepresenteerd. 
 

Bestuursopdracht Visie op dienstverlening 
In het actieprogramma behorende bij het coalitieakkoord ‘Met daadkracht, in vertrouwen’ is opgenomen dat de visie 
op dienstverlening in 2023 wordt herzien. Het resultaat moet zijn: een heldere visie op dienstverlening, passend bij de 
huidige tijdgeest en de lokale ‘kleur' en  een doorvertaling van deze visie naar een concreet uitvoeringsprogramma.  
 
Hoe staat het met de planning? 
De visie op 'Samenwerken met en voor de inwoners' is door de gemeenteraad vastgesteld op 30 mei 
2024.  Bijbehorend uitvoeringsprogramma is in augustus vastgesteld door het college. Bestuursopdracht is gereed. 
 

Bestuursopdracht Visie op mobiliteit 
Het opstellen van een integrale en realistische visie op mobiliteit met bijbehorend uitvoeringsprogramma. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De visie op mobiliteit is als onderdeel van de omgevingsvisie Rijssen-Holten vastgesteld. 
 

Bestuursopdracht Visie op participatie 
In het actieprogramma behorende bij het coalitieakkoord ‘Met daadkracht, in vertrouwen’ is opgenomen dat er een 
strategie wordt ontwikkeld hoe wij als gemeente met participatie omgaan. Deze opdracht geeft hier uitvoering aan. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De visie op Samenwerken met en voor de inwoners is vastgesteld door de gemeenteraad (eind mei 2024) en het 
bijbehorend uitvoeringsprogramma is vastgesteld door het college  (eind augustus 2024) . 
 

Bestuursopdracht Vletgaarsmaten 2 face c 
Opdracht  
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Binnen een zo kort mogelijk termijn de bestemming van de percelen binnen Vletgaarsmaten 2C naar een 
onherroepelijke bedrijvenbestemming wijzigen. 
Beoogd resultaat 
Een vastgesteld Bestemmingplan Chw. dat voorziet in gebruik als bedrijventerrein. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Vletgaarsmaten 2C 
Het bestemmingsplan is vastgesteld en onherroepelijk en daarmee is de opdracht is afgerond. 
 

Bestuursopdracht Zwembad 
In november 2021 is formeel gestart met de bouw van het nieuwe binnenbad en de renovatie van het buitenbad De 
Koerbelt. De bouw is inmiddels afgerond. De onderhoudstermijn loopt nog. De opleverpunten moeten op een paar 
punten na nog worden afgewerkt. De definitieve terreininrichting is gereed. De technische installatie van de 
energiekelder levert vertraging op. Dit heeft te maken met een vertraagde levering van de grondstoffen voor de 
thermische accu's. Eind 2024 zal de technische installatie deels gereed zijn en functioneren. Naar alle verwachting zal 
de totale technische installatie van de energiekelder in Q2 2025 in bedrijf zijn. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Het nieuwe binnenbad en gerenoveerde buitenbad is op 5 mei 2023 opgeleverd. De opleverpunten moeten op een 
paar punten na nog worden afgewerkt. De sloop van het oude zwembad en de terreinafwerking zijn inmiddels gereed. 
De technische installatie in de energiekelder loopt enige vertraging op. Dit heeft te maken met de levering van de 
grondstoffen van de thermische accu's. Eind 2024 zal de technische installatie deels gereed zijn en functioneren. 
Naar alle verwachting zal de totale technische installatie van de energiekelder in Q2 2025 in bedrijf zijn. 
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Moties en Amendementen 
Doelstellingen 

Voortgang Moties en Amendementen 

Maatregelen 

Behoud van Koetshuis binnen programma Cultuur 
Dit is een motie geweest in november 2022.  De Rijssense musea krijgen structureel €40.000,- voor het behoud van 
het Koetshuis binnen het programma van cultuur en voor verdere professionalisering. De afspraken hierover moeten 
nog worden vastgelegd in een budgetovereenkomst.  
Dit is verder te lezen onder: Verdere professionalisering Rijssense Musea. 
Hiermee is deze zaak afgerond.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Dit is een motie geweest in november 2022.  De Rijssense musea krijgen structureel €40.000,- voor het behoud van 
het Koetshuis binnen het programma van cultuur en voor verdere professionalisering. De afspraken hierover moeten 
nog worden vastgelegd in een budgetovereenkomst.  
Dit is verder te lezen onder: Verdere professionalisering Rijssense Musea. 
Hiermee is deze zaak afgerond.  
 

Bestrijding Energiearmoede 
Onderwerp: "Bestrijding Energiearmoede" 
Programma: 2.3 Samen Zorgen 
De raad van de gemeente Rijssen-Holten in vergadering bijeen op 12 november 2021, 
Overwegende dat: 
• onze samenleving redelijk onverwacht te maken heeft gekregen met veel hogere energieprijzen; 
• deze hogere energieprijzen gezinnen in ernstige financiële problemen kan brengen, omdat deze noodzakelijke extra 
uitgaven niet voorzien konden worden; 
• de hoge energieprijzen maken dat er naar verwachting landelijk zo'n 700.000 huishoudens met een laag inkomen te 
maken krijgen met een (te) hoge energierekening in een huis dat niet goed geïsoleerd is; 
• het aantal huishoudens dat mogelijk met zogeheten 'energiearmoede' te maken krijgt groter uitvalt dan verwacht, (zo 
blijkt uit nieuwe cijfers van TNO); 
• deze groep moeite heeft met het betalen van de energierekening; 
• ook in onze gemeente zullen naar schatting 1000 huishoudens hiermee te maken. 
• de gevolgen van de hogere energieprijzen niet moeten leiden tot afsluiting van gas/electra in de komende (koude) 
periode doordat mensen de rekening niet kunnen betalen; 
• het belangrijk is om samen te werken met organisaties die werkzaam zijn binnen het sociaal-domein, omdat zij 
kunnen helpen om de doelgroep in kaart te brengen; 
• aanvullend op de landelijke maatregelen om de hogere energierekening deels te compenseren en huizen sneller te 
isoleren, we ook als gemeente instrumenten kunnen inzetten om hierin wat voor de doelgroep te betekenen; 
• de indicatieve kosten, (uitgaande van 1000 minimahuishoudens), bestaande uit financiële compensatie van max € 
200 per huishouden per jaar, de inzet van 1fte energiecoach â € 40.000, een starterspakket â € 100 per huishouden 
en aanjaagbudget van € 50.000 om isoleren huurwoningen te versnellen en gemeentelijke organisatiekosten ad € 
35.000 niet in de gemeentebegroting zijn opgenomen; 
Besluit: 
1. op korte termijn een project op te starten teneinde de gevolgen van de energiearmoede in kaart te brengen en 
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indien ook concreet hulp te bieden om grotere problemen te 
voorkomen; 
2. de incidentele middelen (voorlopig becijferd op € 425.000) ten laste te brengen van het incidenteel perspectief.  
Aanvullend op de landelijke maatregelen voorziet het amendement in het deels compenseren van hogere 
energiekosten en het sneller isoleren van huizen. 
Omdat de huishoudens zijn gecompenseerd via landelijke maatregelen was het in 2023 niet nodig aanvullende 
financiële middelen beschikbaar te stellen vanuit het amendement. Het isoleren van huurwoningen is een taak van de 
verhuurder. Met de woningstichtingen wordt samengewerkt om woningeigenaren van het gespikkelde bezit te 
informeren/stimuleren om te gaan verduurzamen en om reuring over verduurzaming in de wijk te krijgen. 
Er is geen energiecoach aangesteld maar gekozen voor inzet van meerdere energiecoaches op vrijwillige 
basis.                    
Verder is onder de noemer van starterspakketten ingezet op bewustwording van energiekosten en energiebesparende 
maatregelen. Dit is gebeurd via vouchers, energieboxen en duurzaamheidskwartetten voor basisscholen. 
Onder de organisatiekosten zijn uitgaven gedaan voor inzet van (extern) personeel. 
 Het deel van de incidentele middelen dat niet is besteed, wordt gereserveerd voor komende jaren voor bestrijding 
energiearmoede. 
De tussentijdse evaluatie is door het college op 15 oktober 2024 voor kennisgeving aangenomen. De tussentijdse 
evaluatie wordt met een begeleidende brief ter informatie aan de raad aangeboden. Daarmee is mijn aandeel in dit 
project afgerond. Team RSC zal dit verder oppakken en is daarmee ook verantwoordelijk voor de verdere uitwerking 
van diverse energiebesparende maatregelen. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Amendement afronden door bestedingsvoorstel budget toekomstige financiële compensatie en 
verduurzamingsmaatregelen. 
Planning aangepast naar eind augustus a.s. 
 

Cofinanciering Masterplan Oosterhof 
Onderwerp: Cofinanciering Masterplan Oosterhof 
Programma: 2.7 Wijken 
De raad van de gemeente Rijssen-Holten in vergadering bijeen op 12 november 2021 
Overwegende dat: 
- de raad in september 2019 heeft ingestemd met het masterplan Oosterhof; 
- het herinrichten van de Oosterhof een belangrijke meerwaarde heeft voor het gebied 
aan de oostzijde van Rijssen; 
- het belangrijk is dat alle onderdelen van plan (zoals de cultuur-historische waarden) 
voortvarend tot uitvoering komen; 
de gemeente graag andere partijen bij het project wil betrekken; 
- de uitvoering van het masterplan Oosterhof in een stroomversnelling kan komen als 
de gemeente middelen beschikbaar stelt in de vorm van cofinanciering; 
- er tot op heden niet veel voortgang is geboekt en er te weinig middelen beschikbaar 
zijn gesteld; 
- ter ondersteuning van de andere initiatieven het gewenst is dat de gemeente daaraan 
een bijdrage levert in de vorm van cofinanciering; 
Besluit: 
1. voor de uitvoering van het Masterplan De Oosterhof bedrag van € 300.000,- ten behoeve 
van cofinanciering beschikbaar te stellen; 
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2. deze kosten ten laste te brengen van het incidenteel perspectief te brengen en daartoe 
een BBV-reserve te vormen.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Er zijn gesprekken en planvormingen met derden voor een uitbreiding van het botenhuis bij de Pelmolen en een 
aanpassing van de haven. Voor tijdsindicatie is de gemeente afhankelijk voor derden.  
 

Energielening en Energie verzilverlening (SVn) 
Sinds mei 2023 biedt de gemeente voor haar inwoners de SVn-Energielening en SVn-Energieverzilverlening (voor 
oudere huizenbezitters met voldoende overwaarde) aan. 
Deze leningen zijn bedoeld voor het verduurzamen van woningen en dragen zo bij aan onze duurzaamheidsambities. 
Speciaal voor mensen met een laag inkomen bestaat een 0%-rente variant. 
Voor de periode 2023 – 2025 zijn middelen beschikbaar gesteld; zowel voor de leningen als de structurele lasten. 
Voor de jaren daarna moet de dekking nog geregeld worden. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Er zijn geen doelen gesteld vooraf over het te verlenen leningen. De aanvragen blijven voortdurend binnendruppelen. 
Het lijkt er op dat het de afgelopen periode iets rustiger is. Wellicht heeft dit te maken met de landelijke veranderingen; 
uitfaseren saldering, verlaging subsidie warmtepompen. 
 

Motie bouwstenen voor gezinnen en integraal jeugdbeleid 
Verzoekt het college: 
- De bouwstenen voor gezinnen Rijssen-Holten waar mogelijk en toepasbaar to verwerken in het lokale beleid. 
- In 2024 to komen met een terugkoppeling richting de gemeenteraad waarin aangegeven wordt hoe de bouwstenen 
voor gezinnen zijn verwerkt in het lokale beleid. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Het belang van goed functioneren gezinnen in onze lokale gemeenschap onderschrijven we van harte. De indeling 
van de bouwstenen als zodanig herkennen wij niet, maar de inhoud uiteraard wel. Er gebeurt al heel veel op de 
verschillende bouwstenen. Daarnaast is er het nodige in ontwikkeling, bijvoorbeeld ten aanzien van de ondersteuning 
van gezinnen (en inwoners) rondom de armoedegrens en de echtscheidingsaanpak. De beleidsformatie op jeugd is 
uitgebreid, wat ons de kans geeft om nog meer te investeren in de preventieve aanpak en het aanbod op het terrein 
van jeugd en gezin. Ook zal er ingezet worden op verdere optimalisatie en samenwerking. Wij zullen er zorg voor 
dragen dat u in 2024 middels een informerende brief een actualisatie van het bovenstaande ontvangt. 
 

Motie Centrum Holten 
Motie is in behandeling, er zijn meerdere acties uitgevoerd.  
 
Hoe staat het met de planning? 
In het centrum van Holten is een watertappunt geplaatst, eenrichtingsverkeer is ingevoerd, medio november wordt de 
Dorpsstraat versmald en vaste plantenvakken gerealiseerd. Ook wordt bestrating op de rijbaan deels vervangen en 
buiten de rijbaan vindt groot onderhoud plaats. Wanneer de markt is verhuisd naar het Zwartepad, worden op 
Smidsbelt fietslaadpunten toegevoegd. 
Alle acties zijn/worden in goed overleg en/of op verzoek van het bestuur van HHV uitgevoerd.  Dit overleg blijft ook na 
afronding van de motie voortbestaan. 



 

30 

 

Motie Jongerenparticipatie hoe nu verder 
Inhoud van deze motie: "Jongerenparticipatie.." wordt meegenomen in de uitvoering van de Visie samenwerken met 
en voor de inwoners. 
Dus bij deze op Voltooid gezet. 
 
Hoe staat het met de planning? 
BBTY is een prachtig middel om inwoners te betrekken bij beleidsontwikkeling en andere vraagstukken. Het middel 
kan op vele projecten worden toegepast. Het is echter ook gebleken dat het gebruik afneemt als het niet actief 
gepromoot  wordt. Zo was het de afgelopen periode beschikbaar, maar is er te weinig gebruik van gemaakt.  
BBTY heeft een prominente plek gekregen in de scan voor burgerparticipatie. Op deze wijze willen wij het de 
komende perio 
 

Motie renovatie zwembad Twenhaarsveld 
Verzoekt het college:  om op korte termijn onderzoek to verrichten en met voorstellen richting de raad to komen om 
daar waar nodig zwembad Twenhaarsveld to renoveren, waar mogelijk een kwaliteitsimpuls door to voeren en in to 
zetten op een versnelde verduurzaming waardoor ook Zwembad Twenhaarsveld voor de komende jaren 
toekomstbestendig is. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Het onderzoek naar de mogelijkheden tot het verder verduurzamen van zwembad Twenhaarsveld is afgerond. 
Uitkomsten zijn Q3 2024 gecommuniceerd richting de gemeenteraad.  
 

Motie Trots op onze gemeente 
De uitwerking van de motie wordt meegenomen bij de uitwerking van het Verhaal van Rijssen-Holten, zodat het in een 
keer goed is geregeld. 
 
Hoe staat het met de planning? 
 

Motie vreemd ad orde vd dag,  fietspad tussen Markeloseweg en Casparus B.J. Landweerlaan 
Motie 25-01-2024; De ontbrekende schakel in de buitenste fietsring van Rijssen tussen de Markeloseweg en de 
Casparus B.J. Landweerlaan te realiseren middels de aanleg van een fietspad door het bos achter de Dennenlaan, 
waarbij samen met de buurt wordt gezocht naar een zo goed mogelijke inpassing van het fietspad. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Voorbereiding 2023/2024. Het ontwerpplan voor de fietsverbinding langs de bosrand heeft ter inzage gelegen. Vanuit 
de ter inzage legging is door enkele bewoners van de bosrand een alternatief aangedragen. Het gaat hierbij om een 
fietsverbinding door het bos in plaats van een fietsverbinding langs de bosrand. Dit alternatief wordt eerst besproken 
met de indieners en en vervolgens voorgelegd aan de overige bosrandbewoners  om het draagvlak te peilen. Het 
alternatief geeft (indien mogelijk) invulling aan de motie, namelijk het aanleggen van een fietspad door het bos met 
buurtparticipatie. 
Update 4-11-2024; Samen met de bewoners Dennenlaan en portefeuillehouder afgesproken om 3 alternatieven 
verder te onderzoeken en af te wegen. 
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Motie zoekgebieden 
verzoekt het college om: 
 
bij de Provincie Overijssel uitstel te vragen tot 1 januari 2024 voor het aanwijzen van zoekgebie-den en het vaststellen 
van windbeleid, onder het uitspreken van de intentie om voor deze datum: 
o in goed overleg met buurgemeenten, te komen tot het aanwijzen van (een) zoekgebied(en) voor de (grootschalige) 
opwek van windenergie; 
o een windbeleid vast te stellen dat op deze zoekgebieden is toegespitst, en waarin de voorge-nomen (provinciale en 
landelijke) beleidswijzigingen kunnen worden meegenomen; 
 
op basis van bovenstaande, bij de Provincie Overijssel uitstel te vragen tot 1 januari 2024 met be-trekking tot het in 
behandeling nemen van aanvragen voor de realisatie van één of meerdere windturbines (zowel <5 MW als ≥5 MW) in 
onze gemeente; 
 
Hoe staat het met de planning? 
Gereed.  
 

Motie: Actief grondbeleid binnen de kernen 
Stappenplan: 
- In beeld brengen over welke locaties we het hebben; 
- Overall programma voor deze locaties vaststellen; 
- Kwalitatief kader maken voor de ontwikkeling (kwaliteitseisen, parkeren, duurzaamheidsaspecten, financiën etc) 
- Gesprek met de eigenaren? 
- Ontwikkelaars/bouwers selecteren die willen meedoen aan dit project; 
- Gesprek initiëren met ontwikkelaars/bouwers over de locaties met taakverdeling wie doet wat; 
- Taxaties objecten? 
 
Hoe staat het met de planning? 
We doen daar dit jaar niets aan. Is een motie voor uitvoering in 2025 
 

Motie: Inventarisatie haalbaarheid aula in Rijssen 
Bestuurlijk gesprek met eigenaren pand (dec 2024) 
Afhankelijk van de uitkomsten van dit gesprek wordt een vervolgproces uitgelijnd.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Bestuurlijk gesprek met eigenaren pand (dec 2024) 
Afhankelijk van de uitkomsten van dit gesprek wordt een vervolgproces uitgelijnd.  
 

Motie: Motie vreemd inzake streekomroepen 
Vanaf 1 januari 2027 gaat de nieuwe regeling rondom de streekomroepen in. Voordat het zover is moeten er 
gesprekken gevoerd worden en afspraken op papier gezet.  
Op 3 juli zijn we in gesprek geweest met de NLPO, gemeente Borne en Hof van Twente. Doel vanuit de NLPO is: het 
verstevigen van de lokale journalistiek. In NL worden max. 80 streekomroepen gevormd. Twente is er daar één van. 
Maandag 11 november '24 gesprek gehad met Radio 350.  De opdracht gegeven om een plan te maken om aan te 
sluiten bij de streekomroep maar met een locatie hier in Rijssen-Holten, zodat we lokaal gehoord worden. 
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Mocht dit geen optie zijn, dan is een internetradio een alternatief.  
Vrijdag 15 november vindt er een bestuurlijk overleg plaats. De VNG geeft hier uitleg.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Vanaf 1 januari 2027 gaat de nieuwe regeling rondom de streekomroepen in. Voordat het zover is moeten er 
gesprekken gevoerd worden en afspraken op papier gezet.  
Op 3 juli zijn we in gesprek geweest met de NLPO, gemeente Borne en Hof van Twente. Doel vanuit de NLPO is: het 
verstevigen van de lokale journalistiek. In NL worden max. 80 streekomroepen gevormd. Twente is er daar één van. 
Maandag 11 november '24 gesprek gehad met Radio 350.  De opdracht gegeven om een plan te maken om aan te 
sluiten bij de streekomroep maar met een locatie hier in Rijssen-Holten, zodat we lokaal gehoord worden. 
Mocht dit geen optie zijn, dan is een internetradio een alternatief.  
Vrijdag 15 november vindt er een bestuurlijk overleg plaats. De VNG geeft hier uitleg.  
 

Motie: Motie vreemd: verzoek aan het provinciaal bestuur aanpassing windmolenbeleid 
 
Hoe staat het met de planning? 
Gereed.  
 

Motie: Programmeringsafspraken wind 
 
Hoe staat het met de planning? 
Gereed 
 

Motie: Spelen in de openbare ruimte grenzend aan schoolpleinen 
De motie spelen in de openbare ruimte  grenzend aan schoolpleinen roept het college op om de buitenruimte 
grenzend aan schoolpleinen aan te laten sluiten op het schoolplein conform de uitgangspunten in de speelvisie nu en 
in de toekomst. 
Voor wat betreft de Haarschool en de Johan Willem Friso school wordt in overleg met de schoolbesturen gekeken hoe 
deze buitenruimte het best kan aansluiten bij de schoolpleinen.  Concrete afspraken zijn hierover nog niet gemaakt.  
 
Hoe staat het met de planning? 
De motie spelen in de openbare ruimte  grenzend aan schoolpleinen roept het college op om de buitenruimte 
grenzend aan schoolpleinen aan te laten sluiten op het schoolplein conform de uitgangspunten in de speelvisie nu en 
in de toekomst.  
Voor wat betreft de Haarschool en de Johan Willem Friso school wordt in overleg met de schoolbesturen gekeken hoe 
deze buitenruimte het best kan aansluiten bij de schoolpleinen.  Concrete afspraken zijn hierover nog niet gemaakt.  
 

Motie: Windturbines Vletgaarsmaten 
Inhoud van de motie: 
Verzoekt het College: 
- (1.) aan Gedeputeerde Staten van Overijssel over te brengen dat de Raad van Rijssen-Holten tegenstander is van 
plaatsing van windturbines in het door de initiatiefnemer beoogde gebied Vletgaarsmaten; 
- (2.)in gesprek te gaan met de initiatiefnemer voor de windturbines bij Vletgaarsmaten en in onderhandeling te treden 
om een verplaatsing van het initiatief te bereiken Haar het door de raad vastgestelde zoekgebied in de 
Raadsvergadering van 21 december 2023 en het resultaat voor te leggen aan de Raad. 



 

33 

Uitvoering punt 1.: In de gesprekken  met de gedeputeerde is dit meerdere keren aan de orde geweest. Standpunt 
van de raad is bekend bij GS. 
Uitvoering punt2.: Hierop is door de wethouder richting commissie/raad al een antwoord gegeven.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Dossier loopt.  
 

ongelijkvloerse fiets/voetgangersverbinding nabij het station Holten 
Onderwerp: ongelijkvloerse fiets/voetgangersverbinding nabij het station Holten 
Programma: 2.7 Wijken 
De Raad van de gemeente Rijssen-Holten, in vergadering bijeen op 12 november 2021, 
• gelezen het begrotingsvoorstel voor 2022; 
• gelezen het zeer gunstige incidentele perspectief voor de komende jaren; 
Overwegende: 
• dat de gelijkvloerse spoorwegovergang nabij het station in Holten veel gebruikt wordt door 
inwoners, toeristen, recreanten etc.; 
• dat voor de veiligheid en het reguleren van gemotoriseerd verkeer, dit geen ideale situatie is; 
• dat dit toekomstig, met de nieuwbouw van 150 woningen op het Enkco terrein, alleen maar 
meer gaat worden; 
• dat een tunnelverbinding tussen de Holterberg en het centrum van Holten, behalve de 
verbeterde veiligheid, ook een extra stimulans voor de ondernemers in het centrum kan zijn; 
Besluit: 
1. Om voor onderzoek, voorbereiding en kostenraming van een ongelijkvloerse 
fiets/voetgangersverbinding nabij het station in Holten eenmalig een bedrag te reserveren van 
€ 200.000,-; 
2. Dit bedrag ten laste te brengen van het incidentele perspectief.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Als gemeente hebben we het onderzoek naar de ongelijkvloerse kruising nog niet uitgevoerd.  Het onderzoek naar de 
ongelijkvloerse kruising is wel meegenomen als uitgangspunt in de Nota van Uitganspunten voor de visie en het 
uitvoeringsprogramma op mobiliteit. Dit onderzoek wordt (procesmatig) gekoppeld aan het uitvoeringsprogramma 
mobiliteit.  De provincie heeft  (op eigen titel) wel een ontwerpend onderzoek gedaan naar de stationsomgevingen 
waaronder die van Holten (met tunnel), dit onderzoek kan mogelijk helpend zijn voor ons vervolg.  
 

Ontwikkelen locatie Kruisweg 
Er wordt gewerkt aan een nadere uitwerking van de plannen.  Er is geregeld contact tussen initiatiefnemer en de 
gemeente over de voortgang. Er wordt gewerkt aan een passend stedenbouwkundig plan, waarin rekening wordt 
gehouden met de landschappelijke waarden van het gebied. Daarnaast worden ook meerdere onderzoek uitgevoerd 
ten behoeve van het TAM-omgevingsplan. Het is op dit moment nog niet precies te zeggen, wanneer er een 
ontwerpplan ter inzage kan worden gelegd.  
 
Hoe staat het met de planning? 
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Openbaar toegankelijke toiletvoorziening 
 
Betreft: Openbaar toegankelijke toiletvoorzieningen 
Roept het College op: 
• de toiletnorm van de Maag Lever Darm Stichting bij de uitvoering van de 
omgevingswet te hanteren; 
• zelf het goede voorbeeld te geven bij gemeentelijke projecten en objecten; 
• de HogeNood app onder de aandacht te brengen van winkeliers en 
horecaondernemers en hen op te roepen zich bij deze app aan te sluiten; 
• en via de gemeentelijke kanalen te communiceren over bestaan en gebruik van de 
HogeNood app.  
 
Hoe staat het met de planning? 
6 april is de app via social media onder de aandacht gebracht. Ook in nieuwsbrief zijn de ondernemers opgeroepen 
deel te nemen aan dit initiatief 
 

structuurvisie Ligtenbergerveld Oost 
De Raad van de gemeente Rijssen-Holten, in vergadering bijeen op 10 maart 2022, 
•gelezen het voorstel van het college, waarin de voorkeur wordt uitgesproken voor scenario 1 als voorkeursvariant bij 
de uitwerking van de structuurvisie Ligtenbergerveld Oost; 
•gehoord de behandeling van dit voorstel in de commissie Grondgebied d.d. 17 februari 2022; 
overwegende dat: 
•door de provincie en andere belanghebbenden verschillende bezwaren en vragen zijn ingebracht als het gaat om 
deze visie en het nieuwe industrieterrein; 
•niet al deze vragen op dit moment beantwoord kunnen worden, aangezien deze pas in de vervolgprocedure aan bod 
komen, waarin de plannen verder uitgewerkt en onderbouwd worden; 
•de wens om een optimale mix van industrie, natuur en recreatie te verwezenlijken breed gedeeld wordt; 
•het daarom redelijk is om pas na de benodigde onderzoeken en na overleg met eigenaren van aangrenzende 
percelen, natuurorganisaties, de provincie en andere belanghebbenden een definitief besluit voor scenario 1 dan wel 
scenario 2 te nemen; 
besluit: 
de beslispunten in het raadsvoorstel te wijzigen, zodat deze komen te luiden: 
1.in te stemmen met de opgestelde zienswijzennota Ligtenbergerveld Oost; 
2.de structuurvisie Ligtenbergerveld Oost ongewijzigd vast te stellen; 
3.zowel scenario 1 als scenario 2 in zoverre verder te uit werken, zodat op basis van afdoende informatie een goede 
gemotiveerde keuze gemaakt kan worden voor scenario 1 dan wel 2; 
4.via de 7e wijziging op de gemeentebegroting 2022 een krediet beschikbaar te stellen van € 207.500,- voor de 
verdere uitwerking naar een ontwerp Omgevingsplan; 
5.eventuele aanvullende benodigde (financiële) middelen te verwerken in de Voorjaarsnota 2022. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Varianten keuze is geaccodeerd in de commissie grondgebied op 12-10-2023.  Er gekozen om variant 1 verder uit te 
werken. Waarmee deze opdracht gereed is. 
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vaststellen Chw bestemmingsplan Wonen Rijssen, Opbroek Oost 
Draagt het college op: 
• samen met ontwikkelaars, grondeigenaren en/of woningbouwverenigingen te onderzoeken 
wat de mogelijkheden zijn om in plan Opbroek Oost meer betaalbare woningen en 
appartementen te bouwen die in de behoefte van starters en minder kapitaalkrachtige 
doorgroeiers voorzien; 
• in het onderzoek expliciet mee te nemen in hoeverre het toestaan van hoogbouw (>13 m) in 
Opbroek-Oost bijdraagt aan de realisatie van meer sociale en goedkopere huur- en 
koopwoningen; 
• te streven naar een kwantitatief evenredig bouwprogramma in Opbroek Oost dat aansluit op 
woonvisie 2021 – 2023; 
• de raad op de hoogte te stellen van de uitkomsten van dit onderzoekstraject voordat de 
bouwplannen in Opbroek-Oost definitief gemaakt worden, maar uiterlijk in december 2023; 
• bij gebleken behoefte, genoemde ontwikkelaars en/of woningbouwverenigingen uit te 
nodigen om een principeverzoek voor te bereiden voor een bestemmingsplanwijziging; 
• deze motie te delen met de ontwikkelaars, grondeigenaren, woningbouwverenigingen en 
andere potentieel belanghebbende partijen. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De stedenbouwkundige verkenning/ontwerpend onderzoek  van Land-id, voor de mogelijkheden tot hoogbouw binnen 
de ontwikkeling gebied Opbroek Oost, is opgeleverd.  Ambtelijk zijn we bezig om de verkenning  uit te werken  naar 
een voorstel.  De gemeenteraad is via een brief op de hoogte gesteld over het afwikkelen van de motie. Op 4 
december 2024 staat de brief op de agenda van de commissie grondgebied.   
 

Verkennend onderzoek muziekonderwijs in Rijssen-Holten 
Dit onderzoek is uitgevoerd door Karin Köster van Indeweer. N.a.v. het onderzoek is het Muziekhus opgericht. Het 
muziekhus krijgt structureel een subsidie van €30.000,-.   
 
Hoe staat het met de planning? 
Afspraken over de subsidie worden vastgelegd in een budgetovereenkomst. De eerste gesprekken zijn geweest en de 
verwachting is dat de budgetovereenkomst 2025-2028 het einde van het jaar rond is.  
 

Versnelde uitvoering Masterplan Oosterhof 
In de komende jaren worden verschillende maatregelen genomen. Voor 2023 waren de volgende werkzaamheden 
gepland: 
Herinrichting Kasteellaan 
Herinrichting van de Kasteellaan waarbij de verhardingen, bestaande uit asfalt en betonklinkers, worden vervangen 
door gebakken klinkers. Dit met behoud van de bomen en maatregelen om de laanstructuur herkenbaarder te maken 
zoals de beplantingen onder de laan verwijderen. Daardoor worden de visuele binding met omliggende weides 
hersteld. De huidige straatverlichting worden vervangen door klassieke armaturen passend bij een landgoed. 
Herinrichting Oosterhofweg (vanaf Parkstraat tot aan weth. H.H. Korteboslaan) 
De Oosterhofweg wordt heringericht tot laan passend bij dit landgoed. Deze ambitie staat in het inrichtingsplan De 
Oosterhof (onderdeel van het masterplan) dat de gemeenteraad als beleidsdocument heeft aangenomen in 
september van 2019. De verhardingen, bestaande uit asfalt en betonklinkers, worden vervangen door gebakken 
klinkers. Dit met behoud van de bomen en daar waar mogelijk aanplanten van bomen om de laanstructuur 
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herkenbaarder te maken. De huidige straatverlichting worden vervangen door klassieke armaturen passend bij een 
landgoed. 
Herinrichting Groeneweg 
Herinrichting van de Groeneweg waarbij de verhardingen, bestaande uit asfalt, betonklinkers en puinverharding, 
worden vervangen door gebakken klinkers. Daar waar mogelijk aanplanten van bomen om de Groeneweg een 
laanstructuur te geven zoals de overige wegen van het landgoed. De huidige straatverlichting worden vervangen door 
klassieke armaturen passen bij een landgoed. 
Albertsdijk 
In de planvorming wordt Albertsdijk meegenomen. Afhankelijk de raming wordt bezien of dit meegenomen kan worden 
in de aanbesteding. 
Uitvoering verbeteren waterhuishouding en reconstructie parkeerplaats hobbyboerderij zijn in uitvoering. Uitvoering 
herinrichting lanen 2025. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Zie Masterplan Oosterhof. 
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Overzicht bestaand beleid 
1. Inwoners, Organisatie en Bestuur 
Omschrijving (toelichting) 
 
2. Jongeren en Onderwijs 
Omschrijving (toelichting) 
 
3. Samen Zorgen 
Omschrijving (toelichting) 
 
4. Cultuur en Sport 
Omschrijving (toelichting) 
 
5. Ondernemen en Werk 
Omschrijving (toelichting) 
 
6. Wonen, Recreëren en Veiligheid 
Omschrijving (toelichting) 
 
7. Wijken 
Omschrijving (toelichting) 
 


